
Heisann Leon, og takk for godt innspill.

Jeg tror nok du har rett i at det står svært dårlig til med skaterampene i Åfjord, synes også at det er kult at dere er en
gjeng som driver med skating. 

Når det gjelder å få laget et nytt anlegg så må jeg be om litt hjelp til å finne ut hvor mange som savner ei skaterampe.
Tror det kunne vært lurt med en underskriftskampanje eller lignende.

Tror også at det ville være lurt å spille inn dette til elevråd og ungdomsråd, slik at ideen får litt forankring.

Har du gjort deg noen tanker om hvor det ville være fornuftig å plassere ei skaterampe? 
Jeg vet at det jobbes med å fornye uteområdet på Åset, og kanskje finnes det arealer der som kunne være egnet.

Dette var bare noen gode råd til å begynne med.

Ta gjerne kontakt dersom du lurer på noe.

Vennlig hilsen

Jan Ove Berdahl
   90 10 92 89


